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Skolebestyrelsesmøde - Bymarkskolen 

20/11 2024 kl 18.30-21.00 – Fysisk møde 
 

 Referat: Skolebestyrelsesmøde 

Deltagere: Skolebestyrelsen, samt skolens ledelse. 

 

Mødeleder: Pia, 

Referent: Mikkel 

Afbud: Cheri og Douaa 

NR.  Emne Ansvarlig Proces Tid Konklusioner/bemærkninger 

1045 Kommentar og godkendelse af referat og dagsorden Alle  Beslutning  Godkendt 

1046 Opfølgning fra sidste møde 
Alle  Drøftelse & 

beslutning 
 Skoleanalyse, Området foran skolen 

1047 Nyt fra elevråd 

Elever 

Info  

  Nye sneregler: 

Elevrådet fremlagde deres forslag til 

ændringer i snereglerne. De foreslog blandt 

andet at oprette et fredet område til sneleg 

uden sneboldkampe. Skoleleder Mikkel 

Wowk Jepsen har modtaget ændringsforslag. 

  Madordning: 

Elevrådet drøftede kvaliteten af 

madordningen og påpegede, at elever oplever 

svingende kvalitet, samt at maden nogle 

gange ikke bliver leveret. 

  Økonomi: 

Der er afsat penge til elevrådets aktiviteter. 

  Støvlerenser: 

Elevrådet har talt om at undersøge 

muligheden for indkøb af en støvlerenser til 

vinterbrug. 
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1048 
Skolefoto – Skal vi gøre noget andet end det vi gør 
nu?  

Mikkel 

Beslutning  

  Formål med skolefoto: 

Der blev drøftet, hvem skolefoto primært er 

til for. 

  Pris og ressourcer: 

Det blev bemærket, at prisen på skolefoto er 

høj, og at der bruges mange ressourcer fra 

kontoret. 

  Elevbog og klassefoto: 

Elevbogen er værdsat, og der var enighed om, 

at klassebilleder skal tages hvert år. Elevrådet 

har er særlig opmærksom på at klassebillede 

tages hvert år.  

  Beslutning: 

Det blev besluttet, at klassefoto og elevbog 

fortsætter hvert år, mens portrætfoto 

fravælges. 

  Evaluering: 

Initiativet evalueres efter første år. 

  
 

1049 Dialogmøde 
Alle 

Drøftelse  
Forberedelse: 

Der blev drøftet og kvalificeret indhold, der 

skal tages med til det kommende dialogmøde. 

1050 Området foran skolen 

Mikkel 

Info, drøftelse  

  Økonomi og fonde: 

Der blev drøftet muligheden for at oprette en 

forening, der kan søge fondsmidler. 

  Udbudsmateriale: 

Skolens ledelse arbejder videre med en 
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involverende proces og udarbejdelse af 

udbudsmaterialet. Det blev aftalt, at materialet 

kvalificeres i bestyrelsen, før det indsendes. 

Der drøftes den økonomiske ramme for 

projektet.  

 

1051 
Nyt fra ledelse 
Nyt fra SFO 

Mikkel 

Info  

  Økonomisk status: 

Kort information om den økonomiske status 

for 2024 samt forventet over- eller undertal af 

personale for skoleåret 2025/26. 

  Ansættelsesproces: 

Der blev informeret om ansættelsesprocessen 

på Julemærkehjemmet, hvor der har været 

151 ansøgere til de to opslåede stillinger. 

 
 

1052 Eventuelt 

Alle 

Info  

Sikker skolevej 

 Vejarbejde: 

Der blev informeret om, at vejarbejdet 

vedrørende den sikre skolevej til 

idrætscenteret er afsluttet. 

 Information til elever: 

Medarbejderrepræsentanten fra 

skolebestyrelsen vil informere 

eleverne om den sikre skolevej i den 

kommende tid. 

 

 
Punkter til kommende møde: 
fremtidsplaner 
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Mødedatoer 
 
 
Næste møder:   
Datoer skoleåret 24/25 

13/08-24 - 18.30-21.00 

26/09-24 - 18.30-21.00 

24/10-24 - 18.30-21.00 

20/11-24 - 18.30-21.00 

17/12-24 - 18.00-2100 

29/01-25 - 18.30-21.00 

26/02-25 - 18.30-21.00 

07/05-25 - 18.30-21.00 

17/06-25 - 18.00-21.00 


